
Generalforsamling 23/2 2024, Beretning, Hornborg lokalråd 2024 

Sidste generalforsamling var 2 marts 2023 

Overskrifter for dette år: trampolin-bøvl, fællesvarme, genopretning af hjemmesiden Hornborg.dk, 

venteliste til nedrivningspuljen, ingen larmende bump i krydset ved forsamlingshuset. 

April 2023 

16. april, arbejdstimer på sportspladsen. 

Maj 2023 

10. maj Lokalrådsmøde. Konstituering mm 

22. maj Svar fra Politiet. Trampolinerne går ind under forlystelsesbekendtgørelsen. 

Juni 2023 

13. juni lokalrådsmøde, Trampoliner: Vi har rykket politiet for en afgørelse. De skriver at vi fik en allerede i 

2021. Vi bliver enige om at sende dokumenter afsted, der kan retfærdiggøre, at vi ikke behøver at gå under 

forlystelsesbekendtgørelsen.   

Referat af møde: Pie, Per, Bianca, Niras og Tørring kraft varmeværk. Endnu ikke endelig fællesvarmerapport. 

Men de ser tre scenarier 1): Fælles varmepumpe 19,5-20 millioner 2) halm-anlæg 17,5 millioner 3) 

Termonet 13,9 millioner 

 

16. juni Pie taler med Jørgen Nielsen, Hedensted kommune. Han mener det må være en misforståelse, at 

vores trampoliner skal høre under forlystelsesbekendtgørelsen. Han vil kontakte politiet. 

22. juni, fremstilling af heks, aflyst 

23. juni Sankt Hans, Pattegris til fordel for nye vinduer i forsamlingshuset. Bål aflyst. Afbrændingsforbud. 

Jytte holdt en fin båltale. 

26. juni Svar fra Jørgen Nielsen, Hedensted kommune. Vores trampoliner går ind under 

forlystelsesbekendtgørelsen ved Politiet. Ingen hjælp at hente. Vi har ingen forsikring, hvis der sker ulykker 

på trampolinerne. Dvs vi/bestyrelsen hæfter. Derfor besluttes at afmontere trampolinerne indtil videre. 

28. juni: møde med Lydia Løvstrøm, Rene Knudsen og Knud Hansen. Møde om den trafikale situation i 

Hornborg. Reetablering efter kloakering. Vi havde sendt en mail i marts. Den fik vi aldrig svar på, men Lydia 

sendte en privat mail i juni og den foranledigede mødet. Jeg var til stede for at hjælpe Lydia, men også fordi 

hendes argumenter er til gav for os alle i Hornborg. Ingen bump i krydset ved 

Vesterenden/Østerenden/Hornborgvej, mindre tung trafik igennem byen til DSV, 2 minus 1 vej og shikaner i 

stedet for bump. 

Juli 2023 

2. juli: Thomas og jeg tager trampolinerne ned.  

August 2023 



29. august lokalrådsmøde. Vi rykker for den endelige fælles-varmerapport. Vi prøver om kommunen vil 

betale et andet firma, der kan foretage inspektion af trampoliner i stedet for kun legepladsinspektion. 

Hjemmesiden: Pie har fået Bo Sørensen på banen. Han kan og vil hjælpe os. 

September 2023 

19. september lokalrådsmøde opfølgning på trampoliner og tilmelding til diverse møder. 

Oktober 2023 

Start oktober. Hornborg.dk atter oppe at køre, dog uden billeder, de kom senere. Gode fotos fra Hornborg er 

velkomne. 

14. oktober: Endelig kom den længe ventede rapport fra Niras vedrørende fællesvarme. 

27. oktober Kommunens klimarådskonsulent vil med udgangspunkt i Niras-rapporten lave et oplæg til et 

borgermøde om fællesvarme. 

30. oktober. Pie, Per og Trine holdt møde med Børge Jørgensen Advokat og medlem af Vrønding lokalråd. 

Han rådgav vedrørende nedrivning af ejendommen Vesterenden 21, der er ved at falde sammen. Ejer har 

forladt stedet. Han er syg og bor nu i Horsens. Pie har opsøgt ham. Og vi må gøre, hvad vi finder rigtigt. 

Pie har sendt ansøgning til Hedensted kommune, så vi kan komme i betragtning til kommunens 

midler/hjælp med at få ejendommen revet ned. 

November 2023 

9. november lokalrådsmøde, mange punkter.  Særligt kommende fællesvarmemøde og formøde fyldte. 

13. november. Formøde for fællesvarme-ambassadører, lokalrådet, Henrik Narud (kommunens klimaråd) og 

Henrik Pennerup (Hjortsvang fællesvarme og konsulent for kommunen): Meningen var at klæde 

ambassadørerne på, så Hornborg borgerne ville komme til borgermødet den 12. december. Det er vigtigt at 

folk/borgerne har et godt grundlag at tage stilling ud fra. 

December 2023 

12. december fællesvarmemøde i forsamlingshuset. Velbesøgt møde. Der ligger et fyldestgørende referat på 

Hornborg. Dk.  

Det vigtige er, at der arbejdes videre med fællesvarme. Det er ikke længere i lokalrådsregi. Der blev udpeget 

nogle superbrugere og Pie meldte sig som koordinator/fødselshjælper. Der arbejdes med Termonet, et stort 

fælles jordvarmeanlæg. 

Januar 2024 

4. januar lokalrådsmøde, Hjemmeside, Generalforsamling, klyngesamarbejde, puljer mm på dagsordenen. 

12. januar: lokalrådet julefrokost. Gran i Horsens. 

31. januar: Trampolinduge blev kørt til Leverandør i Fole ved Gram for at blive repareret/tjekket, så de kan 

blive sat op, når foråret kommer og synet af akkrediteret firma og ikke bare inspiceres af 

legepladsinspektører 4x årligt!!! 


